

天后中英文幼稚園(二校)

ST013a-2022/23

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

敬啟者:本園現有下列4月份通告通知家長,請家長留意並按時跟進。

- (一) 4 月份之學費,家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月 派發之收費袋內,連同校車費一併繳交。
- (二) 4月1日(星期六)舉行家校親子旅行,報名參加之家庭,請準時上午8:45 在本園集合, 準時9:00 出發。
- (三) 3月1日至3月31日為開心果月,請家長在家協助子女完成「水果日記」,並於4月3日 (星期一)前帶回校。
- (四) 4月2日至4月29日為「幼營起動校園」活動,請家長在家協助子女完成「小勇士健康生活日誌」,並於5月3日(星期三)前帶回校。
- (五) 4月5日(星期三)至4月14日(星期五)為清明節及復活節假期,2023年4月17日(星期一) 照常上課。請家長於假期內督促 貴子弟完成假期作業。
- (六) 4月25日(星期二)為K3「好德小孩計劃」畢業典禮,是日活動將於課堂時段舉行,現誠邀家長出席(只限一名家長),時間安排如下:

班級	1/14/H 1/2D 1/2A	
畢業典禮時間	上午9:15 至 10:00	上午 10:40 至 11:25

- (七) 4月28日(星期五)安排新都醫療慈善基金(新都護眼)到校,為K2及K3學生免費進行「學童視力普查」,檢查項目包括視力、估計屈光色覺及雙眼協調能力測試。
- (八) 親子閱讀獎勵計劃將於本年度下學期(由 2023 年 3 月至 2023 年 6 月)舉行,希望提供校內學生借閱圖書機會及學習寫作閱讀報告,增強語文能力,同時讓家長一起參與,推動親子活動。敬希家長支持,積極參與。
- (九) 天氣逐漸回暖,本園訂於5月2日(星期二)更換夏季校服,在這「換季緩衝期」,家長可按情況選擇讓子女穿著夏季或冬季校服,但必須要整套穿著,請勿任意配搭。校服式樣已懸掛於陳列櫃中供各位家長參考,請依照款式穿著,以免影響培育幼兒整齊的儀容及群體合作的精神。有關穿著夏季校服須知詳列如下:

(逢星期一、三、五穿運動服、**白長襪**及白色運動鞋) (逢星期二、四穿校服、**白長襪**及黑色皮鞋)

此 致貴 家 長 台 鑒

二零二三年三月三十日

}<		一 令 一 一 十 一
	K3「好德小孩計劃」畢業典禮-	-家長出席回條
學生姓名:		
本人 * □ 將會	出席子女於4月25日(星期二)舉	是行之「好德小孩計劃」畢業典禮。
※ 請在適當的 □ 內加"、	/"號。	
		家長簽署:
		□ #H·



天后中英文幼稚園(二校)

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH) ST0013b-2022/23

Notice concerning April

30/03/2023

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (April) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) 1st April, 2023 (Saturday) will be held a picnic from Parent-Teacher and Old-Boy Association. Please gather at the kindergarten at 8: 45 a.m. and 9:00 a.m. set off.
- 3) "Enjoy Fruit Month" is held on the 1st March, 2023 until 31st March, 2023. The parents need to help the children to finish the "Fruit Diary". Please return the completed "Fruit Diary" to the class teacher on 3rd April, 2023 (Monday).
- 4) "StartSmart@school.hk"" is held on the 2nd April, 2023 until 29th April, 2023. The parents need to help the children to finish the activities. Please return the completed "Little Healthy Fighter and Healthy Living Logbook" to the class teacher on 3rdMay, 2023.
- 5) Ching Ming Festival and Easter holidays will be on 5 thApril, 2023 to 14 thApril, 2023. The school will resume on 17 thApril, 2023 (Monday).Parents, please advise your children to complete holiday homework.
- 6) "Good Character of Children Program" Graduation for K3 students will be held on 25 th April, 2023 (Tuesday). Parents are cordially invited to attend (one parent only), the schedule are as follows:

Class	КЗВ	КЗА
Time	9: 15 a.m. to 10: 00a.m.	10: 40 a.m. to 11: 25 a.m.

- 7) New Town Professional Eye Care come to Kindergarten check for K2 and K3 students to check the eyes will held on 28 th April, 2023 (Friday).
- 8) Parents-Child Reading Reward Programme from March to June, 2023. We hope parents can enhancing parent-child relationship during the story telling activity and book reading section at home. The book report can enhance the development of language of children.
- The weather is gradually getting warmer, our school will be replace the summer uniform on 2nd May, 2023 (Tuesday). During this period, the parents depend on wearing either winter uniform or summer uniform, but the students need to wear properly. Summer uniforms are required below:
 - Every Monday, Wednesday, Friday wear sport uniform (white long socks and white sport shoes)
 - Every Tuesday, Thursday wear school uniform (white long socks and black shoes)

<	-	
"Good Character of Children Program" Graduation —Parent Attendance Reply Slip		
Student Name: Class:		
I \square will / \square will not attend the Graduation Ceremony of the "Good Virtue Kids Project" for my Son / daugther on 25 th April, 2023 (Tuesday).		
** Please put a "✓" in the appropriate □.		

Parent's Signature		
Date		